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VÝKONNÝ VÝBOR 

ČESKÉ RUGBYOVÉ UNIE 

Zápis č.11/2015 z jednání VV dne 19. 8. 2015 

 

Místo jednání: Zbraslavice, Areál Kempu mládeže ČSRU  

Účastníci:  Výkonný výbor - David Frydrych (DF), Jiří Vinter (JV), Jaroslav Borovský (JB),  

                                              Jan Stránský (JS), Martin Charvát (MCh)    

                   Generální sekretář - Pavel Myšák (PM);  

                   Sportovní ředitel - Antonín Brabec (AB) 

Hosté:       Juraj Rázga (JR) 

 

                      

 

 

1. Předložení plánu spolupráce s Yvesem Perrotem 

AB informoval o současném stavu jednání a o programu „Staň se českým lvem“. DF doplnil 

informace ze schůzky s Jaroslavem Štáhlem.  

Usnesení: Rozhodnutí o spolupráci bude učiněno na začátku září na společné schůzce DF, YP a 

AB. 

 

2. RWC 2015 – nabídka spolupráce klubům a partnerům, popularizace 

JS informoval VV o odezvě z klubů a partnerů Unie na nabídku marketingové spolupráce při 

vysílání utkání RWC v České televizi. Z klubů ani z partnerů bohužel žádný zájem projeven 

nebyl. 

Usnesení: VV odsouhlasil zakoupení reklamního prostoru při vysílání RWC přímo ČSRU. 

Popularizace ragby bude během Mistrovství světa probíhat následující formou: 

- Tisková zpráva 
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- Plakáty 

- Příručka novináře 

- Slavnostní promítání finále RWC 

Usnesení: VV pověřuje MCh přípravou podkladů (termín: do 31. srpna 2015). Organizací 

promítání finále pověřuje JS, který do konce srpna připraví koncepci tohoto setkání. Další schůzka 

se uskuteční první týden v září. 

  

 3. RAOP - výsledky jednání  

JB informoval, o průběhu jednání zástupců ČSRU a nově vznikajícího klubu. Výsledkem těchto 

jednání je sestavení časového harmonogramu areálu pro potřeby reprezentací a klubu, které byly 

CSMV akceptovány v celém předloženém návrhu a od září ČSRU i RAOP tak mohou plně 

působit na Markétě. Dalším krokem je podepsání smlouvy CSMV a ČSRU a následně pak mezi 

ČSRU a RAOP. 

Usnesení. VV bere na vědomí. 

 

4. Zpráva z Unity projektu 

PM informoval VV o plánovaných akcích v rámci tohoto projektu. Spuštění projektu v České 

republice se plánuje na období ledna 2016 a to formou uspořádání "Unity konference" spojené se 

setkáním zástupců všech klubů, školením trenérů a rozhodčích a také s dětským turnajem ve 

Zbuzanech. 

Usnesení: VV bere na vědomí. 
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5. Zpráva z Kongresu Rugby World 

DF informoval o tématech diskutovaných na kongresu WR, celá zpráva pak byla prezentována na 

webu ČSRU. Dále DF dal na zvážení možnost uspořádání Kongresu RW v roce 2017 v Praze. 

Usnesení: VV bere na vědomí, na příštím jednání VV bude rozhodnuto ohledně případné 

kandidatury ČSRU. 

 

6. Vyhlášení tendru Rugby Europe na pořádání turnajů 

PM informoval VV o vyhlášení tendru RE na pořádání sedmičkových turnajů pro období 2016-

2019. 

Usnesení: VV pověřuje PM podrobným nastudování zaslaných materiálů a předložením návrhu na 

kandidaturu ČSRU na jeden z turnajů Mistrovství Evropy 7´s. 

 

7. Rozpočet reprezentace seniorek 15´s 

PM a MCh předložili VV návrh rozpočtu reprezentační kategorie 15´s seniorek pro první polovinu 

následující sezóny. 

Usnesení: VV schválil návrh rozpočtu a požádal MCh prodiskutováním situace s hráčkami které 

se turnaje zúčastní a také projednáním možnosti finanční podpory společností Konektor. Výsledky 

jednotlivých jednání pak budou projednány na říjnovém zasedání VV.  

 

8. Výsledky pololetní závěrky 

Usnesení: VV bere na vědomí. 
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9. Žádost o prominutí přestupních poplatků RC České Budějovice 

PM informoval VV o žádosti klubu RC České Budějovice,  z.s. o prominutí poplatků za přestupy 

hráčů z klubu RC České Budějovice při TJ Vltava České Budějovice. V souvislosti s tím také o  

žádosti klubu o změnu plnohodnotného členství na členství přidružené. 

Usnesení: Na základě vyjádření a doporučení Legislativní komise k možnosti prominutí poplatků 

za přestupy hráčů v takovémto případě, schvaluje VV žádost RC České Budějovice. Žádost o 

změnu členství VV schvaluje. 

 

10. Konference Rugby Europe- mládežnické soutěže 

AB informoval o pozvánce Rugby Europe na konferenci týkající se formátu mládežnických 

soutěží a systému rozvoje mládeže. Tato konference se uskuteční ve dnech 2-3. září 2015 

v Londýně. 

Usnesení: VV schvaluje vyslání AB na tuto konferenci. 

 

11. Schválení směrnice VV o rozvoji mládeže - Staň se Českým Lvem 

AB prezentoval návrh směrnice „Staň se Českým Lvem“ týkající se rozvoje mládežnického ragby. 

Usnesení: VV schvaluje návrh směrnice a pověřuje AB zanesením tohoto dokumentu do celkové 

koncepce sportovního úseku  unie. 
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12. Schválení účasti AB na konferenci World Rugby 

AB informoval VV o pozvánce na konferenci World Rugby Training & Education ve dnech 7.-9. 

října 2015 v Milton Keynes v Anglii. 

Usnesení: VV schvaluje vyslání AB na tuto akci. 

 

13. Projekt Klubové ragbyové akademie 

Schválení zařazení klubů RC Tatra Smíchov a RC Mountfield Říčany do programu KRA v sezóně 

2015-2016 a pověřením AB jednáním s oběma výše zmíněnými kluby. 

Usnesení: VV schvaluje zařazení klubů RC Tatra Smíchov a RC Mountfield Říčany do programu 

Klubových akademií a pověřuje AB o projednání působení KRA v klubech v nadcházející sezóně.  

 

14. Rezignace hlavního trenéra reprezentační kategorie 7´s juniorky 

PM informoval VV, že dne 9. srpna 2015 byla sekretariátu doručena rezignace realizačního týmu 

reprezentace U18 juniorek. 

Usnesení: VV zaslanou rezignaci bere na vědomí. Děkuje všem členům odstupujícího RT za 

odvedenou činnost a pověřuje AB předložením návrhu na sestavení nového RT a to nejpozději na 

příštím jednání VV. 
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15. Sponzor- České ragby 

PM informoval VV o zájmu společnosti Big Shock o marketingovou spolupráci při prezentaci 

jejich společnosti v pořadu České ragby. 

Usnesení: VV pověřuje MCh vytvořením nabídky pro potenciální zájemce o takovouto spolupráci 

a PM jednáním se společností Big Shock. 

 

16. Nabídka účasti národnímu týmu na ME 7´s,  U18  

PM informoval VV, že dne 14. srpna 2015 byla sekretariátu doručena nabídka Rugby Europe na 

účast českého reprezentačního týmu na turnaji Mistrovství Evropy 7´s juniorek. Tento turnaj se 

odehraje v termínu 12-13. září v Belgii (Liege). 

Usnesení: VV nabídku přijímá za podmínky, že Rugby Europe pokryje veškeré náklady spojené 

s naší účastí. 

 

17.  Grant MHMP 2015 

PM informoval o jednání na Magistrátu hlavního města Prahy. Obdržený grant musí být 

vyúčtován jen na soutěžní akce na území Prahy, trenérům, rozhodčím či zdravotníkům, případně 

za nájmy sportovních ploch a hal ale jen za podmínky snížení členských příspěvků dětem od 

deseti let, a to pouze kluby, které existovaly před termínem obdržení grantu a byly zapojeny do 

soutěží mládeže. Grant tak může být dále přerozdělen mezi kluby: Petrovice, Praga, Slavia, Sparta, 

Tatra. 

Usnesení: VV pověřuje JB sestavením návrhu rozdělení peněz z grantu MHMP pražským klubům. 

Termín: do příštího zasedání.  
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18) Get Into Rugby - ČR 

 Usnesení: VV pověřuje AB dopracování směrnice VV na popularizaci ragby v ČR ve spolupráci a 

projektem World Rugby - Get into Rugby. Termín do příštího zasedání. 

 

Příští zasedání VV ve středu dne 9. září 2015 od 9:00 hodin. 

 

V Praze dne 19. 8. 2015 

Zapsal: Pavel Myšák 


